
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
Zápisnica

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 
konaného dňa 12. iúla 2021

Prítomní poslanci: Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Jakub Račko, Zdena Račková, 
Ľuboslav Vaško

Ospravedlnení: Pavel Poliak
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 17:30 hod. otvoril starosta obce Ing. Milan Kohút, ktorý prítomných 
privítal a konštatoval, že je prítomných 7 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Dušana Ilavská, za členov Zdena Račková a 

Janka Mikušová. Za overovateľov zápisnice starosta určil Jakuba Račku a Daniela Pokrievku, za zapisovateľku 
Zuzanu Fleischhackerovú.
Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Daniel Pokrievka, Jakub Račko
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Zuzana Fleischhackerová
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Dušana Ilavská -  predseda, Janka Mikušová, Zdena Račková -  členovia.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P a ve l H olbus, D ušana  Ilavská, Ja n ka  M ikušová, D aniel P okrievka, Jakub Račko, Z dena  R ačková, 
Ľ uboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 3
Starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu programu. 
Predsedníčka návrhovej komisie: predniesla návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
program rokovania nasledovne:
1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 

z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Spolufmancovanie projektu Zníženie energetickej náročnosti verejných budov.
6. Rôzne.
7. Diskusia.
8. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P a ve l H olbus, D ušana  Ilavská, Ja n ka  M ikušová, D aniel Pokrievka, Jakub  Račko, Zdena  Račková, 
Ľ uboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 4
Starosta obce konštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ neboli uznesením schválené žiadne úlohy. 
Predsedníčka návrhovej komisie: predniesla návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel H olbus, D ušana  Ilavská, Ja n ka  M ikušová, D aniel Pokrievka, Jakub Račko, Z dena  R ačková, 
Ľuboslav Vaško 7



Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 5
Starosta obce: Všetci vieme, v akom stave sa budova ZŠ nachádza. Stavebné povolenie bolo vydané na celkovú 
rekonštrukciu ZŠ a MŠ, doteraz bola zrekonštruovaná budova MŠ kompletne, v budove ZŠ sa uskutočnila 
výmena kúrenia -  kotolne a rozvodov tepla, a nová je prípojka elektriny a plynu. K tomu, aby sme dosiahli 
energetickú úsporu, nám ostáva ešte posledný krok -  vymeniť okná a zatepliť plášť a strechu budovy. Máme 
možnosť uchádzať sa o nenávratný finančný príspevok z operačného programu Kvalita životného prostredia, 
výzva by mala byť vyhlásená v septembri s lehotou na podanie žiadosti 2 mesiace. Pokiaľ sa rozhodneme do 
projektu ísť, budeme potrebovať čerstvé energetické certifikáty a podľa nich zaktualizovať projektovú 
dokumentáciu, aby bola v súlade s platnými normami. Vypracovanie týchto dokumentov bude niečo stáť, 
presnejšiu sumu zatiaľ nevieme, odhadujem 10-20  tisíc EUR. To je náklad obce ešte pred samotným podaním 
žiadosti.
Pavel Holbus: Koľko okien už je vymenených? Budú môcť ostať? A ako sa zateplí strecha?
Starosta obce: Pravdepodobne sa budú musieť vymeniť všetky okná, aj tie nové. Teraz už dvojsklo nie je 
postačujúce. A výmena strešnej krytiny nie je náklad, ktorý spadá pod energetické znižovanie náročnosti. Pokiaľ 
bude treba meniť plech, bude to z našich prostriedkov. Zateplenie strechy sa urobí záklopom.
Pavel Holbus: Jedna stena už je zateplená, bude treba vymeniť izoláciu?
Starosta obce: Je to len 5 cm polystyrén, nebude stačiť. Musí sa vymeniť tiež.
Jakub Račko: Čo presne znamená, že udržateľnosť projektuje 5 rokov?
Starosta obce: K žiadosti sa prikladajú materiály o energetickej spotrebe budovy pred rekonštrukciou 
a plánované hodnoty po rekonštrukcii. Po realizácii sa každoročne v období 5 rokov posiela monitorovacia 
správa, kde sa sleduje úspora energií. Škola bude musieť byť v plnej prevádzke 5 rokov. Pokiaľ by sa podmienky 
výzvy nesplnili, musel by sa celý príspevok vrátiť.
Jakub Račko: Pani riaditeľka, ako vy vidíte budúcnosť našej školy?
Mgr. Iveta Oravcová, riaditeľka ZŠ s MŠ: Momentálne máme 80 žiakov, pričom 1.stupeň je silnejší ako 
2.stupeň. Ja osobne verím tomu, že sa škola udrží, je až trestuhodné že za viac ako 20 rokov sa rekonštrukcia 
neurobila, aj keď boli príležitosti. Vďaka za to plynové kúrenie, je to super, ale stále kúrime pánu bohu do okien. 
Jednoznačne som za to, aby sme do projektu šli.
Dušana Ilavská: Hovorila som s členmi Rady školy, všetci súhlasia s projektom.
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. schvaľuj e
zámer požiadať o príspevok na projekt rekonštrukcie budovy ZŠ v Pribyline, názov projektu: Zníženie 
energetickej náročnosti verejných budov, kód výzvy: 0PKZP/P04/SC431
2. poveruje
starostu obce pripraviť materiály potrebné k podaniu žiadosti.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P a ve l H olbus, D ušana  Ilavská, Ja n ka  M ikušová, D aniel Pokrievka, Z dena  R ačková, Ľ uboslav  
Vaško 6

Proti: 0
Zdržal sa: Jakub  R ačko 1

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý

K bodu 6
Starosta obce: Bola nám doručená žiadosť o prenájom pozemku pod garáž pri bytovom dome č. 19, žiadateľom 
je nájomník tohto bytového domu Radoslav Tomašík. Pozemky na stavbu dočasných garáží pre nájomníkov 
máme vyčlenené, zatiaľ je postavená len jedna garáž. Podmienky nájmu sú pre všetkých nájomníkov jednotné. 
Predsedníčka návrhovej komisie predniesla návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
prenájom nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Pribylina a to:
prenájom pozemku o výmere 24 m2 na parc.č. KNC 1175/3 pri NBD č. 19/4 pre Radoslava Tomašíka, Ulica 
Emila Janotku 19/4, Pribylina za účelom vybudovania garáže - dočasnej stavby, za nájomné vo výške 3,00 
EUR/m2 /ročne.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: P avel H olbus, D ušana Ilavská, Ja n ka  M ikušová, D aniel Pokrievka, Jakub  Račko, Z dena  Račková, 
Ľuboslav Vaško 7

Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ý s le d o k  h la s o v a n ia :  N á v r h  b o l  p r i ja tý



K bodu 7
Starosta obce: Máme veľké problémy s medveďmi v chatovej oblasti. V piatok sme mali stretnutie so 
Zásahovým tímom pre medveďa hnedého, v sobotu s členmi výboru CHO. Zákonom stanovené podmienky pre 
zabezpečenie zberných nádob naša obec spĺňa, v tomto prípade však nie sú postačujúce. Zvažujeme všetky 
zberné nádoby umiestniť do uzamykateľných prístreškov. Toto riešenie je však finančne hodne náročné, budeme 
súhlasiť za podmienky že sa na financovaní budú podielať aj ostatní ktorých sa to týka, nie len obec. Medvedí 
tím prisľúbil, že jedného z medveďov, ktorý začína byť nebezpečný, nám zoberú. Ten druhý starší medveď je 
zatiaľ pokojný. Očakáva sa, že keď sa zabráni prístupu ku kontajnerom, problém s medveďmi sa vyrieši. Obec 
každý piatok dopoludnia čistí zberné miesta v CHO, bohužiaľ sme nútení na smetisko vyvážať aj vysypané 
plasty. Snažíme sa na tento účel získať od zberovej spoločnosti veľkokapacitné kontajnery na plasty, do ktorých 
by sa medvede nedostali. SIŽP nám odporučila dočasne kontajnery z CHO stiahnuť do obce -  zatiaľ k tomu 
nechceme pristúpiť, obávame sa vzniku čiernych skládok. Stiahnutie kontajnerov si nechávame ako posledné 
riešenie.
Čo sa týka odpadu, ďalší problém máme s odvozom drevnej hmoty z kompostoviska -  náš odberateľ má 
v poslednej dobe stále s niečím problém a odvoz sa stále odkladá. Ak by ste vedeli o niekom, kto by si vzal 
zadarmo konáre na štiepku, veľmi by to pomohlo.
Janka Mikušová: Ako funguje ATC v Račkovej doline?
Starosta obce: Momentálne hlásia daždivé počasie, takže máme menej hostí. Vyriešili sa problémy s únikom 
vody a hygienické zariadenia sú v poriadku. Tento rok sme bez kuchyne, pretože sa nám nepodarilo nájsť 
kuchárov, ale rozšírili sme sortiment potravín v bufete. Bar funguje normálne.

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 19:05 hod.

Zapísala: Overovatelia: Starosta obce:

Ing. Zuzana Fleischhackerová Daniel Pokrievka 
Jakub Račko

Ing. Milan Kohút


